
Emne: Referat fra møde den 1/2-2018 

 
Deltager:  

Henrik Ditlev, Lone Grarup, Poul-Erik Jakobsen, Steffen Schnedler Sørensen, Tue Wolff Madsen, jan 

christiansen  

 

1. Indgåelse af ny aftale for vedligeholdelse af græsarealer, stier og beplantning for en 
3. årlig periode. OCK har sendt et nyt tilbud uden prisændringer. Der afventes tilbud 
fra OK Nygaard og Breth Entreprenørforretning v/Lars Østergaard.  
 
2. Stier og vedligeholdelse: Der er brug for pletvis reparation, især ved det levende 
hegn er der nogle ujævnheder og vandet samler sig i pøle.  
Samlet længde på stier er 1,5 km ifl. uden det sidste anlagte stykke for enden af 
“gammel Tranevej” 

 
3. Vurdering af vejens tilstand foretages af en professionel person, som Poul- Erik 
laver aftale med. Hvis der skal foretages reparationer skal vi have vurdering af en som 
har kendskab til emnet.  
 
4. Årsregnskabet er udarbejdet og godkendt af bestyrelsen, med det forventede 
overskud. Årsregnskabet bliver vedhæftet til indkaldelse til ordinær generalforsamling 
i Nordby Fælled grundejerforening.  
 
5. Kommunalplan: Der er mange spørgsmål til kommunalplanen og hvordan den vil 
påvirke udvidelse af byen.  
Der er aftalt at Steffen vil søge for invitation til Jacob Eis som bedst kan svarer og 
fremstille den kommende kommunal plan.  
 
6. Aftalt foreløbig dato for generalforsamling i Nordby Fælled den 7/3 kl. 19 i Ørum-
Daugård Multihal.  
   
  

Mvh  

På vegne af grundejerforening Norby Fælled 

Edyta Kowalik  

 

 

 


